
 

Zápis ze schůze výboru ČBF OZČ Plzeň       č.1/2017 

 

 Konaná dne : 17. 1. 2017 

 

 Přítomnost:  Červenka,, Kohút, Marian, Pipta 

 

 Omluveni:  Janiurek 

 

 Hosté: Fryček DR,  Buňka -sekretář ČBF OZČ 

 

 Obl.výbor ČBF OZČ projednal:  

 

1/ Kontrola úkolů z minulé schůze- upřesněny termíny výborových schůzí a vyvěšeny na webu ČBF OZČ 

    a schválen plán práce na rok 2017 

 

2/ Předseda STK podal zprávu o průběhu soutěží ČBF OZČ 2016/2017 – výbor vzal na vědomí 

    Bylo zveřejněno vyhlášení kvalifikací 

 

3/ Standa Marian a Jirka Buňka podali zprávu o účasti a výsledcích turnaje krajských výběrů, který se 

    uskutečnil v prosinci v Brandýse / výsledky viz. web ČBF/ 

 

4/ Byla vyúčtována, schválena a odeslána dotace ČBF. Dále bylo schváleno vyúčtování grantu KÚ  

    Plzeňského kraje za rok 2016 

 

5/ Výbor dále projednal plán přípravy a návrh rozpočtu U14 pro LODM 2017 hochů – předložil  

    S.Marian. Nutné doplnit a upřesnit rozpočet. 

    Trenér družstva děvčat  pan Smaha / Pipta/ plán ani rozpočet nepředložil, ač termín zněl konec 

    prosince 2016 

    Úkol : pozvat pana L.Smahu na jednání výboru ČBF OZČ dne 21.2 . 2017 k osobnímu projednání 

 

 

Zapsal:   Červenka                                                                                        Ověřil : Buňka 


